
Szombathely-rali, előzetes

Szombathely-rali, előzetes
  

Itt az idő

Itt az idő, hogy gond nélkül célba érjen az ifj. Kanyik Antal–Endrész  István duó, hiszen
ebben az évadban jócskán volt részük kalandban. A  legutóbbi futamon, a Duna–Alba
Rallye-n a céldobogó előtt robbant fel a  Stilo motorja, így hiába teljesítettek jól a fiúk a
pályán, fel kellett  adniuk versenyt a cél előtt. Ismét murvás futam következik. A 
szombathelyi pályáknak most először vág neki ifj. Kanyik Antal, aki  bizakodva néz a
hétvégi futam elé.

Ifj. Kanyik Antal:
 ´A tréning zökkenőmentesen lezajlott, a pályák nagyon tetszenek,  világbajnoki szintűek.
Reméljük, az előttünk haladók nem teszik nagyon  tönkre a pálya minőségét, és emiatt nem
kerülünk hátrányba. Csak belső  felvételekből ismerem a szakaszokat, eddig még nem vettem
részt a  szombathelyi futamon. 
 Az autó lassan összeáll, éjjel-nappal dolgozunk rajta, a dugattyú  ugyanis pénteken jött meg
Olaszországból. A verseny előtt még próbára  tesszük a Stilót, bízom benne, hogy minden
rendben lesz.
 Biztosan nehéz verseny áll előttünk, erős a mezőny, sokan leszünk a  kategóriában is, és a
szombati száztíz gyorsasági kilométer nem kevés.  Célunk a tisztes helytállás és a célba érés.
Szeretnénk élvezni az  autózást.
 Köszönöm a csapat és a barátok kitartó munkáját, és Édesapám rengeteg segítségét.´

Endrész István:
 ´Egy nap alatt leedzettük a pályákat, amik szenzációsak. Jó minőségűek,  jó vonalvezetésűek,
egyszóval tökéletesek. Nem örülünk a verseny  lerövidítésének, de jó, hogy az eredeti szombati
gyorsössztávot  megemelték a szervezők. Bízunk a jó szereplésben. 
 Köszönjük Anti édesapjának a segítséget, nélküle a nézők biztosan nem láthatnák
Szombathelyen a Stilót.´
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